

Match the events with their pictures

2014年的索契冬奥会还未走远,2022年的北京已确定成为第24届冬季奥林匹克运动会的举办城市。那么,你知道冬奥会有哪些比赛项目吗?请将下面这些项目图标和对应的项目名称连线。(题中所用为索契冬奥会项目图标)

With memories of the 2014 Winter Olympics in Sochi still fresh in people's minds, Beijing was recently chosen to host the 24th Winter Games in 2022. Do you know what events are in the Winter Olympics? Please match the following events with their pictures. (The following icons have been borrowed from the Sochi Winter Olympics.)



知识趣间外

Interesting Facts

2022 北京冬奥会标识有何含义?

What does the logo of the 2022 Beijing Winter Olympics represent?

在申冬奥过程中,北京标识的出现让人眼前一亮。那么,你们知道这个标识的含义吗?在这个名为"墨舞冬奥"的标识中,既体现了汉字"冬"的中国元素,又体现出了冬奥会运动。设计者用一个冰雪运动员的形象勾勒出一个书法的"冬"字,"冬"字最上方的一撇是一个运动员,下面就是滑道。而"冬"字下面的两点正好跟2022主办年份衔接起来,形成完美的整体。你们看出这两种含义了吗?如果看出来了,可以为右面的图填上喜欢的颜色,让它多彩起来吧。■

The Beijing Winter Olympic Logo used in the bidding process is eye-catching, but do you know what it represents? Named "Ink in Motion with the Winter Games", the logo integrates Chinese calligraphy with the winter games by prominently featuring the Chinese character 冬 'winter', which is designed to resemble a skier skiing or a skater skating: the top part depicts a skier or skater, the middle part represents a ski track or a skating rink, and the two dots below -written in one continuous stroke so that they look like a skewed "Z" -is easily recognisable as the first"2"in"2022", thus the Chinese character merges seamlessly into the overall design. Do you see the connotations of the logo? If you do, please colour in the picture on the right with your favourite colours.





